
Acta de la Junta Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 1 

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 28. enero . 2020

Hora inicio/fin: 20:00 / 20:41

Lugar: Av. Hermanos Bou, 27 bajo

Miembros asistentes:

JORGE RIBES VICENTE
LUCIANO FERRER PONS
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
LAMBERTO SÁNCHEZ MARINA
SERGIO TOLEDO LLORENS
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX

Miembros ausentes: 

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
VICKY AMORES HEREDIA
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
NURIA SOLSONA SORRIBES

Vicepresidente (PSPV)
Concejal (VOX)
Vecina (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Ciudadanos)
Vecino (Partido Popular - PP)
A VV Gumbau
A VV Doctor Marañón y Adyacentes
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez

Presidente (Partido Socialista – PSPV) (*)
A VV Rafalafena
A VV Rafalafena dels Tarongers (*)
AMPA CP Luis Revest 

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el  señor Vicepresidente se abre la sesión dando paso al  primer punto del
orden del día:

1º.- Aprobación del Acta de la sesión anterior de fecha 17 de diciembre de
2019.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

El señor vicepresidente recuerda a los miembros de la Junta, concretamente a los
representantes de las asociaciones, que pueden cumplimentar y entregar al secretario, la
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hoja de necesidades/inversiones del distrito Este, para poder ir elaborando un listado de
prioridades.

El  señor vicepresidente  comenta con relación a las quejas del  carril  bici  de la
Av.del Mar 53 que discurre por esa acera, que dicho carril está inhabilitado y que están
terminando de borrar las lineas que lo delimitan

El señor vicepresidente informa a los miembros de la Junta que, en el próximo
Consejo que se celebrará en marzo, vendrá un Técnico para dar información sobre el tema
de los contenedores de tapa marrón: su correcta utilización, dónde se ubican, etc.

Por  otra  parte,  el  señor  vicepresidente  comenta  los  asuntos  planteados  en la
pasada  Junta  de  fecha  17/12/19,  y  que  se  han  ido  contestando  por  los  diferentes
departamentos municipales:

3º.- Ruegos y Preguntas.

Interviene Ignacia Lorite Martínez. La señora Lorite indica que se debería colocar
una parada de bus en la calle Pintor Carbó, a la altura del Bulevar Vicente Blasco Ibáñez,
en la acera del parque del Auditorio.

Interviene  José  M.  Rebollo  de  la  Rosa.  El  señor  Rebollo  comenta  que  los
maceteros que colocan algunos garajes delimitando  la  zona del  vado correspondiente,
hace que dicha zona sea más grande todavía. El señor vicepresidente comenta al respecto
que ya se están quitando puesto que no se dan renovaciones.

Interviene Victoria García López. La señora García indica que en la calle Músico
Perfecto Artola, 2 (Gestoría Pallarés) vuelve a gotear el aparato de aire acondicionado que hay
en la  fachada mojando la acera,  con el  peligro que supone de resbalar y caerse,  para los
viandantes que por allí ciruclen.

Interviene José D. Parra Cuartero. El señor Parra pone en conocimiento de esta
Junta de la denuncia que ha recibido la Asociación de Vecinos Dr. Marañón y Adyacentes
por el ruido producido por las actividades que allí se llevan a cabo, concretamente de baile
y música.

El señor parra comenta también que se ha sugerido el trasplantar los árboles de la
Av. Hermanos Bou, por otros, ya que los que hay están muy pegados a las viviendas y se
les ha dicho que no podía ser  porque eran muy grandes.  Pero parece ser  que se ha
cortado uno. El señor vicepresidente comenta al respecto que el motivo fue porque estaba
muerto.

NOMBRE ASUNTO REMITIDO A CONTESTACIÓN

MOVILIDAD
SERGIO TOLEDO 
LLORENS

comenta la problemática que ha supuesto el 
cambio de circulación en la calle Río Danubio 
(doble sentido) y en el que se han producido 
bastantes accidentes. Se solicita revisar dicho 
cambio.

Desde hace un tiempo en dicha zona y a petición de 
los vecinos, la calle Rio Volga se paso a doble 
sentido. Atendiendo al Plan de Movilidad Urbana 
Sostenible y Seguridad Vial de la ciudad de Castelló 
de la Plana este tipo de calles residenciales, que no 
son de paso, resultan mas permeables y funcionales 
para los vecinos, consiguiéndose ademas un 
calmado del trafico al ser la circulación en doble 
sentido. Vista esta actuación por los vecinos, 
posteriormente solicitaron a Movilidad, que se 
procediera a pasar a doble sentido las calles Rio 
Sena, Rio Támesi y Rio Danubio. Como 
consecuencia del estudio de la zona se procedió a 
pasar a doble sentido también la calle Rio Jabalón. 
Después de varios meses de funcionamiento no nos 
constan reclamaciones por accidentes.
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Interviene Sergio Toledo Llorens. El señor Toledo informa que se han detectado
ratas, incluso en plena luz del día, en la calle Miquel Servet, frente al solar situado en el
número 7. Parece ser que dicho solar da también a la calle Dr. Ferrán. 

Interviene Lamberto Sánchez Marina. El señor Sánchez comenta en primer lugar
que continúan las quejas de los vecinos afectados por haber hecho la calle Río Danubio de
doble dirección. No obstante se toma nota de la contestación facilitada por la Sección de
Movilidad y expuesta por el señor vicepresidente anteriormente.

Comenta también el señor Sánchez que en los meses de diciembre y enero se ha
notado un aumento importante de cucarachas en el principio de la Av del Mar (entre calle
Gobernador y calle Columbretes. Se ven las mencionadas cucarachas por la calle y los
pisos. Se solicita si es posible aplicar nuevamente insecticida en el  alcantarillado de la
zona.

Finalmente Indica también el señor Sánchez, como una sugerencia, que dado que
el perímetro de tierra pegado a la acera que rodea la parcela del Auditorio y Palacio de
Congresos de Castellón es muy utilizado por los vecinos de la zona para correr sobre tierra
(running). Visto que la tierra de toda esa zona está muy suelta, probablemente por el uso y
también por efectos del tiempo, la lluvia, (realmente ya es arena), se propone para mejorar
la mencionada práctica deportiva en esa zona, voltear y apisonar la tierra en un “pasillo” de
1,5 m. pegado a la acera que rodea la mencionada parcela del Auditorio.

Interviene Esteban Adell Boix. El señor Adell comenta al respecto del anuncio de
la participación de un Técnico en la próxima reunión del Consejo de marzo, que además de
la información sobre los contenedores marrones se informe de qué otras medidas se están
llevando a cabo en el tema del reciclaje.

Con relación al reciente accidente ocurrido en la petroquímica de Tarragona en el
que han habido dos muertos y varios heridos, el señor Adell, teniendo en cuenta que aquí
en Castellón tenemos una situación parecida con la refinería en la zona del Serrallo, se
pregunta si hay algún plan de emergencia y cómo nos afecta, de qué manera habría que
actuar….el  señor  vicepresidente  comenta  al  respecto  que  si  que  hay  un  plan  de
emergencia y que se traerá un informe.

Y no habiendo más asuntos que tratar  se levanta la  sesión,  siendo las veinte
horas y cuarenta y  un minutos,  extendiéndose  de ella  la  presente acta firmada por  el
Vicepresidente y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 1 

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 28. gener . 2020

Hora inici/fi: 20:00 / 20:41

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

JORGE RIBES VICENTE
LUCIANO FERRER PONS
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
LAMBERTO SÁNCHEZ MARINA
SERGIO TOLEDO LLORENS
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX

Membres absents: 

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
VICKY AMORES HEREDIA
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
NURIA SOLSONA SORRIBES

Vicepresidente (PSPV)
Concejal (VOX)
Vecina (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Ciudadanos)
Vecino (Partido Popular - PP)
A VV Gumbau
A VV Doctor Marañón y Adyacentes
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez

Presidente (Partido Socialista – PSPV) (*)
A VV Rafalafena
A VV Rafalafena dels Tarongers (*)
AMPA CP Luis Revest 

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor Vicepresident s'obri la sessió donant pas al primer punt de l'orde del
dia:

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior de data 17 de desembre de
2019.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del Vicepresident.

El  senyor  vicepresident  recorda  als  membres  de  la  Junta,  concretament  als
representants  de les  associacions,  que  poden  omplir  i  entregar  al  secretari,  el  full  de
necessitats/inversions del districte Este, per a poder anar elaborant un llistat de prioritats.

El  senyor  vicepresident  comenta  amb  relació  a  les  queixes  del  carril  bici  de
l'Av.del Mar 53 que discorre per eixa vorera, que el dit carril està inhabilitat i que estan
acabant d'esborrar les esbosses que el delimiten.
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El senyor vicepresident informa els membres de la Junta que, en el pròxim Consell
que se celebrarà al  març, vindrà un Tècnic per a donar informació sobre el  tema dels
contenidors de tapa marró: la seua utilització correcta, on s'ubiquen, etc.

D'altra banda,  el  senyor  vicepresident  comenta els  assumptes plantejats  en la
passada Junta de data 17/12/19, i que s'han anat contestant pels diferents departaments
municipals:

3r.- Precs i preguntes

Intervé Ignacia Lorite Martínez. La senyora Lorite indica que s'hauria de col·locar
una parada de bus en el carrer Pintor Carbó, a l'altura del Bulevard Vicente Blasco Ibáñez,
en la vorera del parc de l'Auditori.

Intervé  José  M.  Rebollo  de  la  Rosa.  El  senyor  Rebollo  comenta  que  les
jardineres que col·loquen alguns garatges delimitant la zona del gual corresponent, fa que
la dita zona siga més gran encara. El senyor vicepresident comenta respecte d'això que ja
s'estan llevant ja que no es donen renovacions.

Intervé Victòria García López.  La senyora García indica  que en el carrer Músic
Perfecte Artola, 2 (Gestoria Pallarés) torna a gotejar l'aparell d'aire condicionat que hi ha en
la fatxada mullant la vorera, amb el perill que suposa d'esvarar i caure, per als vianants que
per allí ciruclen.

Intervé  José D.  Parra  Cuartero.  El  senyor  Parra  informa a  esta  Junta  de  la
denúncia que ha rebut l'Associació de Veïns Dr. Marañón i Adjacents pel soroll produït per
les activitats que allí es duen a terme, concretament de ball i música.

El senyor parra comenta també que s'ha suggerit el trasplantar els arbres de l'Av.
Germans Bou, per altres, ja que els que hi ha estan molt pegats a les vivendes, i se'ls ha
dit  que no podia  ser  perquè eren molt  grans.  Però pareix  que s'ha tallat  u.  El  senyor
vicepresident comenta respecte d'això que el motiu va ser perquè era mort.

Intervé  Sergio  Toledo  Llorens.  El  senyor  Toledo  informa que  s'han  detectat
rates, inclús en plena llum del dia, en el carrer Miquel Servet, enfront del solar situat en el
número 7. Pareix que dit solar dóna també al carrer Dr. Ferrán. 

Intervé  Lamberto Sánchez Marina.  El senyor Sánchez comenta en primer lloc
que continuen les queixes dels veïns afectats per haver fet el carrer Riu Danubi de doble

NOM ASSUMPTE REMÉS A CONTESTACIÓ

MOBILITAT
SERGIO TOLEDO 
LLORENS

comenta la problemàtica que ha suposat el canvi de circulació 
en el carrer Riu Danubi (doble sentit) i en el que s'han produït 
prou accidents. Se sol·licita revisar el dit canvi.

Des de fa un temps en la dita zona i a petició dels 
veïns, el carrer Riu Volga es va passar a doble sentit. 
Atenent al Pla de Mobilitat Urbana Sostenible i 
Seguretat Viària de la ciutat de Castelló de la Plana 
este tipus de carrers residencials, que no són de pas, 
resulten mes permeables i funcionals per als veïns, 
aconseguint-se que el trànsit de vehícles fora més 
tranquil, al ser la circulació en doble sentit. Vista esta 
actuació pels veïns, posteriorment van sol·licitar a 
Mobilitat, que es procedira a passar a doble sentit els 
carrers Riu Sena, Riu Támesi i Riu Danubi. Com a 
conseqüència de l'estudi de la zona es va procedir a 
passar a doble sentit també el carrer Riu Jabalón. 
Després d'uns quants mesos de funcionament no ens 
consten reclamacions per accidents.
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direcció. No obstant es pren nota de la contestació facilitada per la Secció de Mobilitat i
exposada pel senyor vicepresident anteriorment.

Comenta també el senyor Sánchez que en els mesos de desembre i gener s'ha
notat  un augment  important  de panderoles  en el  principi  de l'Av  del  Mar  (entre carrer
Governador i carrer Columbretes. Es veuen les mencionades panderoles pel carrer i els
pisos.  Se sol·licita  si  és possible aplicar  novament insecticida en el  clavegueram de la
zona.

Finalment Indica també el senyor Sánchez, com un suggeriment, que atés que el
perímetre  de  terra  pegat  a  la  vorera  que  rodeja  la  parcel·la  de  l'Auditori  i  Palau  de
Congressos de Castelló  és molt  utilitzat pels veïns de la zona per a córrer sobre terra
(running). Vist que la terra de tota eixa zona està molt solta, probablement per l'ús i també
per  efectes  del  temps,  la  pluja,  (realment  ja  és  arena),  es  proposa  per  a  millorar  la
mencionada pràctica esportiva en eixa zona, voltejar i piconar la terra en un “corredor” de
1,5 m. pegat a la vorera que rodeja la mencionada parcel·la de l'Auditori.

Intervé Esteban Adell Boix. El senyor Adell comenta respecte d'això de l'anunci
de la participació d'un Tècnic en la pròxima reunió del Consell de març, que a més de la
informació sobre els contenidors marrons s'informe de quines altres mesures s'estan duent
a terme en el tema del reciclatge.

Amb relació al recent accident ocorregut en la petroquímica de Tarragona en el
que hi han hagut dos morts i diversos ferits, el senyor Adell, tenint en compte que ací a
Castelló tenim una situació semblant amb la refineria en la zona del Serrallo, es pregunta si
hi ha algun pla d'emergència i com ens afecta, de quina manera caldria actuar….el senyor
vicepresident  comenta  respecte d'això  que si  que hi  ha  un pla  d'emergència  i  que es
portarà un informe.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint hores i
quaranta-un  minuts,  estenent-se  d'ella  la  present  acta  firmada  pel  Vicepresident  i  el
Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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